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Geachte mevrouw Swerts, 
 
Op grond van artikel 41 van het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad van de gemeente Stichtse Vecht, zijn door u schriftelijke vragen 
gesteld over de begeleiding van kwetsbare jongeren naar werk. 
 
Naar aanleiding van een nieuwsbericht in de Trouw “EU-subsidie voor kwetsbare leerlingen 
vroegtijdig leeg” maakt de PVDA fractie zich zorgen wat de gevolgen zijn van het wegvallen van EU-
subsidie voor de kwetsbare jongeren uit onze gemeente en hun positie op de arbeidsmarkt. 
 
Naar aanleiding van dit nieuwsbericht stelt de PVDA de volgende vragen: 
 

1) Kent u het bericht 'EU-subsidie voor kwetsbare leerlingen vroegtijdig leeg'? 
https://www.trouw.nl/home/eu-subsidiepotje-voor-kwetsbare-leerlingen-vroegtijdig-
leeg~a7673388/  
 
Ja, dit nieuwsbericht is ons bekend. 
 

2) Kunt u aangeven of en zo ja hoeveel jongeren in onze gemeente/provincie niet meer naar 
werk begeleid worden door het wegvallen van deze zogenaamde Europees Sociaal Fonds -
gelden (ESF)?  
 
Het is onbekend wat de effecten zijn waarnaar het nieuwsartikel refereert omdat scholen 
momenteel niet benaderbaar zijn vanwege de vakantieperiode. De ESF gelden vallen 
overigens niet weg, maar het subsidieplafond is eerder bereikt dan verwacht. 
 

3) Kunt u aangeven hoeveel fte, in de vorm van jobcoaches en stagebegeleiders, verloren gaan 
door het wegvallen van deze middelen? 

Nee. We zijn afhankelijk van de informatie van de scholen die gebruik maken van de 
genoemde ESF gelden en in hoeverre zij in hun begroting rekening hebben gehouden met 
de tijdelijke aard van de ESF gelden. Zie ook het antwoord op vraag 2. 
 

4) Deelt u de mening van de PvdA Stichtse Vecht dat kwetsbare jongeren niet de dupe mogen 
worden van gekissebis over centen? Zo ja, wat gaat u doen om deze begeleiding te 
garanderen? Zo nee, waarom niet?  
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Wij vinden het belangrijk dat jongeren niet langs de kant van de weg komen te staan. Wij 
gaan daarom met centrumgemeente Utrecht en de betreffende scholen in gesprek over de 
eventuele gevolgen. 
 

5) Kunt u een inschatting maken van de gevolgen voor deze jongeren in onze gemeente door 
het wegvallen van deze begeleiding? 
 
Nee nog niet. Zie ook de beantwoording van vraag 2, 3 en vraag 4.  
 

6) Bent u met de PvdA van mening dat het zeer belangrijk is dat deze jongeren naar werk 
begeleid worden en niet langs de kant van de arbeidsmarkt komen te staan? 
 
Ja, hiervoor zetten wij lokaal en regionaal middelen in om hen naar werk te begeleiden. 
Denk bijvoorbeeld aan het project “Jongeren in een Kwetsbare Positie (JIKP)”. Zie ook het 
antwoord op vraag 7. 
 

7) Is het college bereid om via cofinanciering (opnieuw) bij te dragen aan de projecten voor 
werkbegeleiding?  
 
Er is inzicht nodig in de gevolgen voor scholen en het nu al bereikte subsidieplafond. 
Daarom gaan we hierover eerst in gesprek met de scholen voordat wij hierover uitspraken 
kunnen doen.  
Tegelijkertijd blijven wij met het deel van ESF dat besteedbaar is voor gemeenten, inzetten 
op arbeidsinpassing van mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt waaronder ook 
jongeren. 
 

8) Is het college bereid om bij staatssecretaris Tamara van Ark haar zorgen te uiten over het 
niet begeleiden van kwetsbare jongeren naar werk? Zo ja, wanneer bent u voornemens om 
dit te doen? Zo nee, waarom niet?  

Mogelijk, maar we hebben eerst meer duidelijkheid en inzicht in de gevolgen nodig. Indien 
nodig zijn wij graag bereid om samen met de regio (U16) aandacht te vragen voor deze 
situatie.  

 

Met vriendelijke groet, 

Overeenkomstig het door burgemeester en wethouders van Stichtse Vecht genomen besluit, 
 
 

Dennis Boekhout 
Programmamanager Sociaal Domein & Samenleving 
 
 


